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Abstract (en)
A blind is indicated which serves for the ventilation of buildings and which consists of a frame (1) with frame parts (8) which are parallel and lie
opposite one another preferably in pairs and in which slats (4) are mounted. The pivoting movement of the slats (4) takes place via an adjustment
mechanism (25) arranged between frame (1) and a crosspiece (20). In the arrangement, the pivoting of the blinds takes place downwards so that,
with load applied, no lifting work has to be performed. As a result of this pivoting movement, it is also possible to forego a lateral frame-parallel seal
and instead a stop seal (10) is provided. <IMAGE>

Abstract (de)
Es wird eine der Belüftung von Gebäuden dienende Jalousie aufgezeigt, die aus einem Rahmen (1) mit vorzugsweise paarweise parallelen
gegenüberliegenden Rahmenteilen (8), in denen Lamellen (4) gelagert sind, besteht. Die Verschwenkbewegung der Lamellen (4) erfolgt über eine
zwischen Rahmen (1) und einer Traverse (20) angeordnete Verstellmechanik (25). Bei der Anordnung erfolgt das Verschwenken der Jalousien nach
unten, so daß bei aufliegender Last keine Hubarbeit zu leisten ist. Durch diese Schwenkbewegung kann auch auf eine seitliche rahmenparallele
Dichtung verzichtet werden und statt dessen ist eine Anlaufdichtung (10) vorgesehen. <IMAGE>
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